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MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V TREBIŠOVE 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 

ZO ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V TREBIŠOVE 

 

22. zasadnutie           dňa 13. 12. 2021           začiatok o 9.00 h 

 

 

Predsedajúci:    PhDr. Marek Čižmár, primátor 

 

 

Prítomní poslanci:   1.   Mgr. Martin Begala 

2.   Ing. Dušan Biž 

3.   Ing. Peter Bobík 

4.   MUDr. Iveta Čeplíková 

5.   Miroslav Davala 

6.   Koloman Demeter 

7.   Ing. Peter Duč 

8.   PhDr. Daniela Fecková 

9.   Ing. Jozef Gazdag 

10. MVDr. Ivan Hrdlík 

11. PhDr. Beáta Kereštanová 

12. Jozef Krucovčin 

13. Mgr. Viera Mokáňová 

14. Mgr. Roman Ostrožovič 

15. Mgr. Jinřich Sosna 

16. Ing. Jaroslav Soták 

17. Ing. Martin Telepovský 

18. MUDr. Dušan Tomko 

 

 

Neprítomní poslanci:  1.   Bc. Jozef Gedeon 

     2.   Ing. Gejza Gore 

     3.   Babken Chačlarian 

     4.   Ladislav Ivan 

     5.   František Tomko 

     6.   MUDr. Ľudmila Vasilková 

 

 

 

Prednosta Mestského úradu v Trebišove Mgr. Peter Sovák prítomný. 

 

 

Ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1). 
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B o d  č. 1 

Otvorenie 

Primátor otvoril 22. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trebišove. Privítal poslancov mestského 

zastupiteľstva  aj  všetkých ostatných prítomných. Konštatoval, že zasadnutia sa zúčastňuje 

nadpolovičná väčšina poslancov, z celkového počtu 24 poslancov je momentálne prítomných 17 

poslancov, mestské zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.   

 

 

 

 

B o d  č. 2 

Schválenie programu 

PhDr. Čižmár: 

Návrh programu zasadnutia ste dostali na pozvánke (príloha č. 2).   Dávam hlasovať o tom, aby sa 

dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva riadilo uvedeným programom. 

Nech sa páči, hlasujte. 

 
Návrh programu: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 

4. Interpelácie a podnety poslancov 

5. Diskusia 

6. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 

7. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 

8. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie sociálnej 

9. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej 

10. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu 

11. Aktualizácia Koncepcie rozvoja športu 2018 – 2022 

12. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o poskytovaní dotácií 

13. Programový rozpočet mesta Trebišov na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 – 2024 

14. Suma finančných prostriedkov vyčlenených na dotácie na rok 2022 

15. Postúpenie práv a povinnosti zo Zmluvy o poskytnutí dotácie 

16. Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 5/2021 

17. Použitie prostriedkov rezervného fondu – transfer TS 

18. Cenník služieb poskytovaných mestom a mestskými organizáciami 

19. Prevod nehnuteľného majetku (M.G.M. EXPRESS, s.r.o.) 

20. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Peter Ondovčík 

a Ing. Anna Ondovčíková) 

21. Postúpenie práv a povinností stavebníka 

22. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – Kruhová križovatka Vrátna, SNP, 

Nemocničná (Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s.) 

23. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – Kruhová križovatka Čsl. armády, 

Komenského (Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s.) 



Strana 3 z 52 

24. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (Východoslovenská vodárenská 

spoločnosť, a.s.) 

25. Zvýšenie hygienického a technického štandardu MsKS Trebišov v súvislosti s pandémiou 

COVID-19 

26. Cyklotrasa – mesto Trebišov – I. etapa 

27. Vodozádržné opatrenia v Trebišove – Kutnohorská 

28. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady 

29. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi 

30. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení na rok 2022 

31. Zriadenie združenia obcí Ondavské cyklotrasy  

32. Voľba člena Komisie bytovej Mestského zastupiteľstva v Trebišove 

33. Plán zasadnutí mestského zastupiteľstva na rok 2022 

34. Informatívna správa o postupe prác na stavbe „Rekonštrukcia mestskej športovej haly 

35. Informatívna správa o stavbách „Kruhová križovatka ulíc M. R. Štefánika, J. Kostru, „Sídlisko 

Juh – spevnené plochy a parkoviská, „Kutnohorská ulica – parkovisko a stavebné úpravy, 

vodozádržné opatrenia 

36. Informatívna správa o priebehu výstavby nájomných bytových domov na sídlisku Juh 

37. Správa o výsledku kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Trebišove za rok 

2020 

38. Správa o výsledku kontroly dodržiavania Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov    

č. 84/2008 – Prevádzkový poriadok pohrebiska – Cintorínsky poriadok mesta Trebišov v znení 

dodatkov č. 1, 2 a 3 

39. Správa o výsledku kontroly dodržiavania Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov    

č. 153/2017 o ovzduší a o poplatku za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania 

40. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2022 

41. Rôzne 

42. Záver 

 

 

Hlasovanie za  program rokovania: 
(hlasovanie č. 1) 

 

za: 17,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

- primátor konštatoval, že program dnešného zasadnutia  bol schválený 
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B o d  č. 3 

Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 
 

Primátor odporučil mestskému zastupiteľstvu, aby v návrhovej komisii pracovali poslanci: 

 

1. PhDr. Beáta Kereštanová 

2. Mgr. Roman Ostrožovič 

3. Jozef Krucovčin 

 

Keďže k zloženiu návrhovej komisie neboli predložené iné návrhy, primátor dal hlasovať o zložení 

návrhovej komisie v zmysle ním predloženého návrhu. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 2) 

 

za: 17,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

- primátor konštatoval, že návrhová komisia bola schválená v zložení, ako bolo navrhované. 

 

 

Za overovateľov dnešnej zápisnice primátor určil poslancov: 

 

1. Mgr. Jindřich Sosna 

2. Ing. Jaroslav Soták 

 

 

K zápisnici z predchádzajúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva neboli vznesené žiadne 

pripomienky, bola overená overovateľmi, primátor ju vyhlásil za schválenú. 

 

 

 

 

B o d  č. 4 

Interpelácie a podnety poslancov 
 

PhDr. Čižmár:  

Nech sa páči, otváram tento bod. 

 

PhDr. Kereštanová: 

Dobrý deň prajem všetkým. Ja sa len chcem spýtať, či má mesto nejaký plán, alebo projekt 

k náhradnej výsadbe stromov v parku. Pretože je samozrejmé a vlastne aj viditeľné, že v čase 

nepriaznivých poveternostných podmienok tie stromy padajú, takže, či mesto má nejaký vyslovene 

projekt náhradnej výsadby. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

V súčasnom období tento projekt je riešený pilotne formou participatívneho rozpočtu. Je to jeden 

z občianskych projektov. V nadväznosti na to sa bude pracovať samozrejme aj na projekte náhradnej 

výsadby tak, ako to bolo deklarované. Takže zatiaľ momentálne takýmto projektom komplexným 

alebo finálnym nedisponujeme, bude sa pripravovať. Náhradná výsadba prebiehala v priebehu 

predchádzajúcich období v rámci dobrovoľníckych akcií aj na území mestského parku. Zároveň tak, 

ako to bolo deklarované, keď sa už bavíme o zelenej výsadbe, tak som rád, že môžem vlastne tu 

pripomenúť, že množstvo akcií, ktoré riešili výsadbu stromov sa realizovali v rôznych častiach mesta 

v rámci sídliskových častí. Sú to časti sídlisk za Materskou školou Pri polícii, teraz momentálne pri 
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Športovej hale, pri mestskej plavárni, plus ďalšie dovýsadby, alej, ktorá vznikla pri pošte. Ale čo sa 

týka konkrétnej otázky na mestský park, tento projekt je v pláne mesta Trebišov a bude podliehať 

samozrejme konzultácii aj s pamiatkarmi tak, ako to bolo deklarované. 

 

PhDr. Kereštanová: 

Čiže, keď sa môžem ešte spýtať, čiže ráta sa do budúcnosti, že sa bude teda aj v tom mestskom 

historickom parku konať nejaká náhradná výsadba? 

 

PhDr. Čižmár: 

Určite, ale tak, ako sme to avizovali, tá náhradná výsadba musí byť len v súlade s tým, čo umožnia 

pamiatkari. Ty to dobre vieš, keďže projekt oplotenia, kde sme takisto zvažovali, keďže prvotne bol 

zámer niektoré stromy odstrániť, teraz sa predišlo takémuto zásahu. Takže, čo sa týka záberu, resp. 

ďalšej dovýsadby, bude riešená len v spolupráci s pamiatkarmi.  

 

Ing. Biž: 

Dobrý deň prajem všetkým. Pán primátor, chcem sa spýtať, v akom štádiu je zámer revitalizácie 

vnútroblokov na sídlisku Sever. Jedná sa o tri nenávratné príspevky v celkovej výške 460 tis. eur 

a spoluúčasť mesta, ktorú sme schvaľovali bola 37 tis. eur. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tento zámer je v štádiu posudzovania, resp. očakávame stanovisko, výsledok, ktorý bude zrejme 

zaslaný mestu, dúfam, že v čo najskoršom období. Boli podané tieto žiadosti na základe uznesenia, 

ktoré schvaľovali poslanci mestského zastupiteľstva, takže očakávame tento výsledok. 

 

Ing. Biž: 

Kedy asi bude? 

 

PhDr. Čižmár: 

Ťažko odhadnúť to posudzovanie, vzhľadom, stále závisí od množstva podaných žiadostí a zároveň 

zrejme aj od personálnych možností týchto komisií. Ale tak, ako som povedal, budeme radi, ak to bude 

čo najskôr. Pretože tak, ako to je v prípade jednotlivých sídlisk, aj sídlisko Sever má svoju dôležitú 

funkciu z pohľadu nejakej úpravy a riešenia, či už zelených častí alebo odstavných plôch, prípadne 

verejného osvetlenia, ktoré je súčasťou tohto projektu. Takže budeme radi, ak to bude čo najskôr a že 

to bude s úspešným výsledkom. 

 

Ing. Biž: 

Ďakujem. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Pán primátor ja už pomaly ani nemám nijaké interpelácie, lebo keď niečo mám, ja hneď volám buď 

technickým -  pánovi námestníkovi, alebo pánovi prednostovi a keď už veľmi zle je, tak tebe potom. Ja 

už ani nemám nejaké interpelácie, len po ceste tuná som zistil, že jak Paričov, robili tú prípojku, jak 

ten plyn menili, tam nejak podpadla cesta, jak ideš strednou cestou, tam je podpadnutá, jak robili, ale 

to teraz sa objavilo. Čiže tá spolupráca technické služby a mesto, by som povedal, že promtne to riešia. 

Chcel by som ešte pochváliť, lebo už záver roka je, tak treba dačo bilancovať, mestská polícia, odkedy 

majú tie autá, tak ja ich furt vidím v meste. Neviem, či majú príkaz alebo tie autá testujú, furt sú tam, 

kde treba.  

Ešte jedno na záver, tá mestská pracovná čata, čo je, tá ich robota by som povedal, že je na vysokej 

úrovni, čo robia tie vchody na chodníky alebo tie trávnaté porasty, tak sa mi tá robota páči, nie je to 

odfláknutá, ale je dobrá.  

A ešte, to kto má na starosti tú výzdobu mesta pán primátor? 

 

PhDr. Čižmár: 

Organizačné oddelenie.  
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MVDr. Hrdlík: 

Hej. Jednička.  

 

PhDr. Čižmár: 

A samozrejme technické služby, keďže je to v správe a inštalovanie, tak treba potom adresovať 

poďakovanie tam, technické služby. Aj v minulom týždni zabezpečovali ešte doplnenie výzdoby 

v rámci mesta. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

K tej poznámke ohľadne vozidiel mestskej polície, treba povedať, že mestská polícia nevyužíva na 

hliadkovanie a na činnosť v meste len motorové vozidlá, čiže riadne fungujú aj pešie hliadky. Takisto 

funguje dobre spolupráca s obvodným oddelením policajného zboru. Chcel by som sa týmto 

poďakovať riaditeľovi obvodného oddelenia a takisto aj riaditeľovi okresného riaditeľstva PZ. Keďže 

činnosť a zameranie týchto zložiek sa koordinuje spoločne po vzájomných a pravidelných poradách. 

Samozrejme stále je čo zlepšovať, myslím, že zo strany mestskej polície aj v čase odovzdávania, bola 

vyjadrená vďaka smerom k poslancom, že takéto dovybavenie, o takýto druh vybavenia sa postarali, 

pretože ak máme nejaké nároky na ich činnosť, tak samozrejme musí tomu zodpovedať aj  materiálno-

technické zabezpečenie. Takže v prvom rade to poďakovanie asi by malo smerovať k vám, poslancom.  

Čo sa týka záležitosti na Paričove, túto vec poprosím, aby to riešili technické služby. Budeme radi ak 

samozrejme nám adresujete akýkoľvek podnet takéhoto charakteru, pretože takéto situácie nastávajú 

niekedy aj zo dňa na deň. Technické služby v rámci svojich možností sa snažia havarijné stavy 

odstraňovať čo najskôr. 

A čo sa týka výzdoby, tak forma výzdoby a realizácia, samozrejme závisí aj od možností mesta. 

Nadväzujeme na to, čo tu bolo aj v minulých rokoch, snažíme sa to doplniť o prvky, ktoré možno 

potešia Trebišovčanov v tejto dobe.  

 

MUDr. Tomko: 

Dobrý deň všetkým. Ja by som mal k tej výzdobe len toľko, že teda centrum mesta áno, všetko je to 

OK, ale od Paričova dole, zase si pripadám ako občan druhej kategórie, to je jedna vec.  

A ďalšia vec, tak ako všetci ostatní poslanci, aj ja som dostal mail od občanov mesta Trebišov 

ohľadom vyriešenia vlastníckych práv na Paričove, čiže čo sa týka pozemku, kde sa prevádzkuje  linka 

na separáciu odpadov. Čítal som tam aj vyjadrenie mesta, ale furt sú to vlastníci. Tie vlastnícke práva, 

myslím si, že je potrebné to doriešiť, aby nás súdny spor zase nestál viac ako samotná cena daného 

pozemku. Takže poprosím, aby sa tomu venovala pozornosť. 

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade separačnej linky po schválení nájmu, táto situácia bola riešená, ale doplní tieto informácie 

ešte pán JUDr. Galgoczy.  

Čo sa týka výzdoby tak, ako som to naznačil pred chvíľou, áno, samozrejme záujmom mesta je 

inštalovať výzdobu vo všetkých častiach mesta. Ja sám bývam na vojenských lúčkach, kde tiež žiadna 

výzdoba nie je, ale uvedomujeme si, že možnosti, myslím finančné možnosti mesta aj reálne technické 

vybavenie a dispozícia na inštalovanie takýchto výzdob sa sústreďuje hlavne v centrálnej časti, kde je 

predpoklad najvyššej premávky, či už peších alebo vozidiel. Takisto máme tu historické prvky, 

budovy, ktoré si zaslúžia takúto pozornosť. Takže, nebolo to zámerom, aby sme chceli obísť nejakú 

časť mesta, ale z dôvodu toho, že najviac sa sústredia občania práve v centrálnej časti mesta, tak tie 

nové prvky a obnovované prvky sa riešia práve najskôr tam. Ak bude na to vhodná situácia, videli ste, 

možno ste sami postrehli, že aj v prípade Komenského ulice sa takáto výzdoba rozšírila, aj na základe 

toho, že je to rovnobežná ulica s hlavnou a dosť často využívaná, či už žiakmi alebo občanmi mesta ale 

aj okolitého regiónu. Takže, je našim zámerom samozrejme sa posúvať ďalej aj do južnej časti, 

prípadne smerom na sever a západnú a východnú časť neobchádzajúc takisto. 

Poprosím JUDr. Galgoczyho o doplnenie informácie.  
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JUDr. Galgoczy: 

Dobrý deň. Tú odpoveď, ktorú ste čítali od vlastníkov, tej druhej časti pozemku pod separačkou, som 

pripravoval ja, resp. dlhodobo sa zaoberám týmito otázkami na meste, lebo nie je to jediný pozemok 

pod mestskou stavbou, ktorý je v cudzom vlastníctve. Z môjho pohľadu, to, čo som napísal do tej 

odpovede, za tým si stojím. To znamená, zákon 66/2009 pre takéto účely, resp. pre takéto situácie, 

zriadil v prospech vlastníkov budov, ktoré stoja na cudzích pozemkoch, teraz hovorím o orgánoch 

verejnej moci, o súkromných vlastníkov pozemkov, zriadil zákonné vecné bremeno, ktoré umožňuje 

tieto stavby mestu využívať, opravovať, rekonštruovať. Takže, samozrejme je to otázka, že či 

odplatne, alebo bezodplatne, to treba povedať, že tento zákon nevyriešil a ani nepovedal, že či vecné 

bremeno, ktoré vzniklo je odplatné, alebo bezodplatné, preto samozrejme z môjho pohľadu, keďže sa 

snažím chrániť práva a chránené záujmy mesta, tak snažím sa využívať všetky prostriedky, aby to 

mesto bolo čo najmenej škodné. Oproti pani Matuchovej, ktorá má nájomnú zmluvu na svoju polovicu 

pozemku, lebo aby ste si predstavili tú situáciu, tak pozemok pod separačkou je rozdelený ako keby 

zhruba na dve polovice. Jedna polovica je vo vlastníctve pani  Matuchovej, s tou máme nájomnú 

zmluvu, ale táto nájomná zmluva bola uzavretá ešte pred účinnosťou zákona, ktorý som spomínal 

v úvode a teda preto nie je možné iné vysporiadanie vzťahu, ako buď nájomná zmluva alebo tieto 

pozemky odkúpiť alebo zriadiť aj na pozemok pani Matuchovej po dohode vecné bremeno. 

Spoluvlastníci druhej polovice sú v trošku inej pozícii, lebo s tými pred rokom 2009 nebol uzatvorený 

žiaden vzťah a tento vzťah bol vyriešený až práve týmto zákonom z roku 2009 a teda vznikol tam 

vzťah v zmysle zákonného vecného bremena. Takže, my tento pozemok neužívame bez právneho 

titulu, áno, je tu otázka možno nejakého finančného vysporiadania, ale z môjho pohľadu si do dneška 

v podstate spoluvlastníci, alebo do času, kedy prišiel ten prvý list, tí spoluvlastníci nejakým spôsobom 

tie finančné nároky neuplatňovali voči mestu. Takže, po týchto listoch sa pustíme do nejakého riešenia 

a uvidíme, čo na konci dňa z toho bude a či pristúpime k nejakému finančnému vyrovnaniu alebo 

budeme trvať na svojom, že to vecné bremeno je bezodplatné.  

 

MUDr. Tomko: 

Dobre, ďakujem. Je potrebné to riešiť a keďže sa ozvali, takže chcú nejaké finančné, dá sa povedať, 

vyrovnanie. 

 

PhDr. Čižmár: 

Treba si uvedomiť aj to, že takýchto nárokov, ako už povedal pán JUDr. Galgoczy, je veľa v meste. 

My nie sme v situácii, kde by sme právny nárok k užívaniu nemali, takže toto je zabezpečené. To, že 

títo vlastníci, bolo to vysvetlené, neboli v situácii ako pani Matuchová, a ktorú sme museli riešiť 

uznesením mestského zastupiteľstva. Samozrejme, neodôvodňuje, aby sme teraz takým istým 

spôsobom uplatnili tento postup aj v ich prípade. Čiže, právny nárok k užívaniu my máme, to si treba 

uvedomiť. Čiže, tu chápeme aj ich, ale zase na druhej strane si treba uvedomiť, že bránime aj záujmy 

mesta, čiže stále je to vecou konečného riešenia, nejakej kompenzácie alebo rokovania, ktoré z toho 

vyplynie potom. 

 

MUDr. Tomko: 

Áno, súhlasím s tým, len vec je tam taká, ako som spomenul, aby to nebolo potom drahšie, ak z 

toho do budúcna budú chcieť vyriešiť súdnou cestou.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ak už nie sú žiadne interpelácie a podnety, končím tento bod. 
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B o d  č. 5 

Diskusia 
 

PhDr. Čižmár: 

Otváram tento bod Diskusia, nech sa páči. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím bod Diskusia. 

 

 

 

 

B o d  č. 6 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 
Predkladá: Ing. Peter Duč, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

finančnej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 5, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  

Nech sa páči, otváram diskusiu.  

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie finančnej zo dňa 26.11.2021. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 3) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 395/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 7 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 
Predkladá: Ing. Dušan Biž, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

výstavby a majetku a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 5, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  

Otváram diskusiu  k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku zo dňa 24.11.2021. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 4) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 396/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

 

 

B o d  č. 8 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie sociálnej 
Predkladá: MUDr. Ľudmila Vasilková, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam o stanovisko mestskej rady, nech sa páči.  
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

sociálnej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 5, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  

Otváram diskusiu. 

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie sociálnej zo dňa 23.11.2021. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 5) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 397/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

 

B o d  č. 9 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej 
Predkladá: Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam o stanovisko mestskej rady, nech sa páči.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

bytovej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 5, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu. 

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie bytovej  zo dňa 30.09.2021 

 

B/ schvaľuje 

Prevod vlastníctva  bytu z majetku mesta pre nájomcu: 

Obytný dom súpisné číslo 1585 č. vchodu 7, Ulica Zimná 

Por. č.: 2148 

Č. bytu: 7 

Meno nájomcu: Ľubomír Gora, Mária Gorová 

Nájom. od. r.: 2021 

%: 100 

Cena bytu €: 359,48 

         pozemku €: 117,72 

Spolu €: 477,20 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 6) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 398/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 10 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu 
Predkladá: PhDr. Daniela Fecková, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

školstva, kultúry a športu a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 5, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu  zo dňa 22.11.2021. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 7) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 399/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
 

B o d  č. 11 

Aktualizácia Koncepcie rozvoja športu 2018 - 2022 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Koncepcia rozvoja športu 2018 – 2022 je aktualizovaná v bode 3.7., ktorý pojednáva o viaczdrojovom 

systéme financovania športových subjektov. Jedným zo zdrojov sú finančné prostriedky z mestského 

rozpočtu. Výšku a spôsob poskytovania finančných dotácií športovým občianskym združeniam 

schvaľuje mestské zastupiteľstvo. Hlavným dôvodom na  zmenu systému financovania bola potreba 

zohľadniť záujem občanov mesta o jednotlivé športy. Najväčší záujem zo strany občanov je o futbal, 

hokej, hádzanú a hokejbal, čoho dôkazom je návštevnosť na zápasoch, ale aj členská základňa. Záujem 

mesta podporovať mládežnícky šport a športové aktivity pre všetkých sa aktualizáciou koncepcie 

nemení. Koncepcia je ako  materiál otvorený, ktorý je možné doplniť a aktualizovať podľa potreby. V 

roku 2022 bude celá prehodnotená, novelizovaná a prispôsobená aktuálnym podmienkam. 

Komisia školstva, kultúry a športu odporúča schváliť Aktualizáciu Koncepcie rozvoja športu 2018 – 

2022. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.   
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala  Aktualizáciu Koncepcie rozvoja športu 2018 

– 2022 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 5, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Aktualizáciu Koncepcie rozvoja športu 2018 – 2022. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 8) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 400/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 12 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o poskytovaní dotácií 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Predložený návrh nového všeobecne záväzného nariadenia o poskytovaní dotácií vychádza 

z pôvodného Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov č. 156/2018 o poskytovaní dotácií 

v znení dodatku č. 1. Navrhovaná zmena počíta s konštituovaním Fondu na podporu hlavných 

športových klubov, ktorý bude podporovať hlavné športové kluby pôsobiace v meste, t. j. futbalový, 

hádzanársky, hokejový a hokejbalový a ďalej Fond na podporu menších športov, športových klubov, 

športových aktivít, všeobecne prospešných služieb a všeobecne prospešných alebo verejnoprospešných 

účelov, ktorý poznáme ako Fond na podporu ostatných športových klubov a aktivít. Celkovú sumu 

dotácií schvaľuje mestské zastupiteľstvo spolu s rozpočtom mesta. Suma dotácií do oboch fondov resp. 

do jednotlivých hlavných športových klubov bude stanovená pevne, teda percentuálnym podielom 

z celkovej sumy dotácií. Ďalej sa zadefinovala forma poskytnutia dotácie z Fondu na podporu 

hlavných športových klubov, a to vydaním rozhodnutia primátora. Zároveň bola navýšená suma 

požadovanej dotácie určujúcej kompetenciu mestského zastupiteľstva a primátora a to z pôvodnej 
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sumy 3.000 na 5.000 eur. V návrhu nariadenia sa určili podrobnosti vyúčtovania poskytnutej dotácie 

vrátane tlačiva, ktoré je zároveň prílohou tohto nariadenia, na ktorom prijímateľ dotácie podá 

zúčtovanie poskytnutej dotácie vrátane určenia príloh vyúčtovania. Účelom zmien v poskytovaní 

dotácií je vytvoriť stabilný mechanizmus na finančnú podporu štyroch hlavných športových klubov, 

ktorých dôležitosť spočíva najmä v práci klubu s mládežou, diváckej atraktivite daného športu, tradícii 

daného športového klubu v rámci mesta Trebišov, ako aj propagácii dobrého mena mesta Trebišov na 

Slovensku aj v zahraničí. V rámci pripomienkového konania, podľa zákona o obecnom zriadení, boli 

v zákonnej lehote predložené spracovateľovi návrhu viaceré pripomienky. Pripomienky boli 

vyhodnotené komisiou na vyhodnotenie pripomienok, pričom tieto boli komisiou prijaté ako dôvodné 

a následne boli zapracované do návrhu VZN. V materiáloch vám predkladáme  pôvodné znenie, t. j. 

Príloha č. 1, znenie s vyznačenými zmenami tak, aby bolo zrejmé, kde došlo k zmenám, to je Príloha č. 

2, ako aj súčasť Vyhodnotenia pripomienok k návrhu VZN a konečný jeho návrh,  Príloha č. 3. 

Komisia školstva, kultúry a športu odporúča schváliť predložený návrh Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Trebišov o poskytovaní dotácií. 

Ja už len doplním, že po dlhej dobe pri prerokovaní tohto znenia, tohto formátu určovania dotácií, 

nastala všeobecná zhoda medzi týmito veľkými športmi, čo považujeme za veľké pozitívum, pretože 

všetky tieto športy sa zhodli na takomto riešení a akceptovali ho.   

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala  Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Trebišov o poskytovaní dotácií a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť 

v znení doplňujúcich návrhov.   

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o poskytovaní dotácií. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 9) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 401/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 13 

Programový rozpočet mesta Trebišov na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 - 2024 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 10 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Programový rozpočet mesta Trebišov pre roky 2022 – 2024 predstavuje významný krok pri riadení 

rozpočtových zdrojov na úrovni samosprávy v podobe zmeny pohľadu na rozpočet, jeho funkciu a 

obsah. Hlavným cieľom zavedenia programového rozpočtovania v meste Trebišov je snaha o 

maximalizovanie transparentnosti pri nakladaní s verejnými zdrojmi mesta a prezentovanie zámerov a 

vybraných cieľov samosprávy pre najbližšie 3 roky. V programovom rozpočte sú výdavky mesta 

Trebišov rozdelené do 15 programov. Programy a ich časti obsahujú konkrétne merateľné ciele, ktoré 

prezentujú plánované výstupy a výsledky práce mesta a mestských organizácií v nasledujúcich troch 

rokoch. Programový rozpočet od roku 2009 podlieha pravidelnému monitorovaniu a hodnoteniu, 

prostredníctvom ktorého bude možné sledovať nielen vývoj finančného plnenia rozpočtu, ale aj 

programového plnenia rozpočtu, t. j. dosahovanie stanovených cieľov. Výsledky plnenia rozpočtu 

mesta budú prezentované prostredníctvom tzv. monitorovacích správ a záverečného účtu mesta, ktoré 

budú dostupné aj na internetovej stránke mesta pre zvýšenie informovanosti obyvateľov  tohto mesta. 
Rozpočet mesta na rok 2022 je spracovaný ako prebytkový. Je v ňom premietnutý nový systém 

financovania územných samospráv nadväzujúci na prechod kompetencií v rokoch 2002 – 2004. Prostriedky 

na financovanie originálnych kompetencií budú obciam poukazované na základe zákona o rozpočtovom 

určení výnosu dane z príjmov územnej samospráve a Nariadenia vlády Slovenskej republiky o jej 

rozdeľovaní a poukazovaní územnej samospráve. Finančné prostriedky pre obce budú poukazované podľa 

určených kritérií, ktorými sú počet obyvateľov obce k 1. 1. predchádzajúceho roka s trvalým pobytom na 

území obce, počet obyvateľov obce upravený koeficientom v závislosti od zaradenia obce do veľkostnej 

kategórie, prepočítaný počet žiakov v základných umeleckých školách, materských školách, školských 

zariadeniach a počet obyvateľov starších ako 62 rokov, ďalej špecifické koeficienty, t. j. koeficient 

nadmorskej výšky, veľkostný koeficient obce, koeficient školských zariadení. Na základe zákona o 

rozpočtových pravidlách sa rozpočet obce vnútorne člení na bežné príjmy a bežné výdavky,   ďalej 

kapitálové príjmy a kapitálové výdavky, finančné operácie. Celkový rozpočet mesta na rok 2022 sa 

predpokladá v objeme 22 447 600 eur. Prostriedky na financovanie originálnych kompetencií sú zahrnuté 

vo vlastných príjmoch, prenesené kompetencie budú aj naďalej financované z decentralizačnej dotácie 

štátu, t. j. matrika, základné školstvo, školský úrad, spoločný stavebný úrad, evidencia obyvateľstva, ŠFRB, 

životné prostredie a pozemné komunikácie. V súlade so zákonom je bežný rozpočet na rok 2022 zostavený 

ako prebytkový, kapitálový rozpočet je schodkový a rozpočet finančných operácií je prebytkový. 

Finančná komisia návrh Programového rozpočtu mesta Trebišov na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 

a 2024 prerokovala a tak, ako aj hlavný kontrolór odporúča mestskému zastupiteľstvu uvedený materiál 

schváliť v predloženej podobe. 

 

Nech sa páči, Ing. Peter Duč  so stanoviskom mestskej rady k uvedenému bodu.    

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala  Programový rozpočet mesta Trebišov na rok 

2022 s výhľadom na roky 2023 – 2024 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Programový rozpočet mesta Trebišov na rok 2022, a to: 

Príjmová časť    22 447 600,00 EUR 

Výdavková časť   22 436 100,00 EUR 

- z toho reprezentačné         10 000,00 EUR  

Rozdiel príjmov a výdavkov         11 500,00 EUR 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  

Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 10) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 402/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

 

B o d  č. 14 

Suma finančných prostriedkov vyčlenených na dotácie na rok 2022 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 11 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V súlade s ustanoveniami súčasne platného znenia Všeobecne záväzného nariadenia o poskytovaní 

dotácií patrí mestskému zastupiteľstvu kompetencia určiť celkovú sumu na poskytovanie dotácií na 

podporu rozvoja športu a telesnej kultúry, ako aj všeobecne prospešných služieb a všeobecne 

prospešných alebo verejnoprospešných účelov. Rovnaká kompetencia mestskému zastupiteľstvu 

ostáva zachovaná aj v znení Všeobecne záväzného nariadenia o poskytovaní dotácií, účinnom od 

01.01.2022. V tomto materiáli vám predkladáme návrh na určenie sumy na účely poskytovania dotácií 

na rok 2022 celkovo vo výške 250.000,- EUR. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.    

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala predložený materiál s názvom Suma 

finančných prostriedkov vyčlenených na dotácie na rok 2022 a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 
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Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

sumu finančných prostriedkov vyčlenených na podporu rozvoja športu a telesnej kultúry, ako aj 

všeobecne prospešných služieb a všeobecne prospešných alebo verejnoprospešných účelov na rok 

2022 vo výške 250.000,- EUR. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 11) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 403/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
B o d  č. 15 

Postúpenie práv a povinností zo Zmluvy o poskytnutí dotácie 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 12 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto Trebišov a Hádzanársky klub Slavoj Trebišov uzavreli, na základe žiadosti prijímateľa zo dňa 

10.10.2020 o poskytnutie dotácie z Fondu na podporu športových klubov, dňa 17.05.2021 Zmluvu 

o poskytnutí dotácie. Prijímateľ žiadal o poskytnutie dotácie v celkovej výške 43.000,- EUR. Na 

základe uznesenia Mestského zastupiteľstva v Trebišove zo 14.12.2020 bola prijímateľovi schválená 

a následne poskytnutá  dotácia vo výške 13.494,- EUR. Mesto Trebišov a športový klub ZEMPLÍN 

Trebišov uzavreli, na základe žiadosti prijímateľa zo dňa 27.10.2020 Zmluvu o poskytnutie dotácie 

z Fondu na podporu športových klubov, ktorá nadobudla účinnosť 28. mája 2021. Prijímateľ žiadal 

o poskytnutie dotácie v celkovej výške 15.000,- EUR. Na základe uznesenia Mestského 

zastupiteľstva v Trebišove zo 14.12.2020 bola prijímateľovi schválená a následne poskytnutá  dotácia 

vo výške 4.902,- EUR. Dotácie obom týmto prijímateľom boli poskytnuté na základe parametrov 

deklarovaných v žiadostiach o dotáciu, pričom tieto sa v priebehu roka 2021 výrazne zmenili 

v prospech prijímateľa ŠK ZEMPLÍN Trebišov, a to tým spôsobom, že pred začiatkom  novej sezóny 

2021/2022 v auguste 2021 došlo k preregistrovaniu hráčov z Hádzanárskeho klubu Slavoj Trebišov 

do Športového klubu Zemplín Trebišov a do súťažného ročníka 2021/2022 nastúpil už iba klub ŠK 

ZEMPLÍN, pričom na seba prevzal kompletnú tréningovú a súťažnú činnosť. Vzhľadom na túto 

situáciu navrhujeme časť dotácie, ktorú HK Slavoj Trebišov, vo výške 6.911,- EUR nevyčerpal, 

postúpiť na ŠK ZEMPLÍN a to Zmluvou o postúpení práv a povinností zo Zmluvy o poskytnutí 

dotácie, ktorou sa právo a nárok na časť nevyčerpanej dotácie postúpi z HK Slavoj Trebišov na ŠK 
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ZEMPLÍN Trebišov, čím dôjde k pokrytiu zvýšených nákladov ŠK ZEMPLÍN, spojených s prebratím 

hráčov HK Slavoj Trebišov. 

Finančná komisia predmetný materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

v predloženej podobe. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.    

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala predložený materiál s názvom Postúpenie 

práv a povinností zo Zmluvy o poskytnutí dotácie a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. 

Nech sa páči, otváram diskusiu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ súhlasí 

s uzavretím Zmluvy o postúpení práv a povinností zo Zmluvy o poskytnutí dotácie zo dňa 17.05.2021 a 

s postúpením práva na poskytnutie nevyčerpanej časti dotácie vo výške 6.911,- EUR   z pôvodného 

príjemcu dotácie občianskeho združenia Hádzanársky klub Slavoj Trebišov, so sídlom Rastislavova 

210/38, 075 01 Trebišov, IČO: 30 305 683, na nového príjemcu občianske združenie Športový klub 

ZEMPLÍN Trebišov, so sídlom Tabaková 2074/1, 075 01 Trebišov, IČO: 45 005 656; 

 

B/ schvaľuje 

navýšenie dotácie z Fondu na podporu športových klubov pre príjemcu: občianske združenie Športový 

klub ZEMPLÍN Trebišov, so sídlom Tabaková 2074/1, 075 01 Trebišov, IČO: 45 005 656, ktorej výška 

bola schválená uznesením Mestského zastupiteľstva v Trebišove uznesením č. 272/2020 zo dňa 

14.12.2020 o sumu 6.911,- EUR. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 12) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 404/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 16 

Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 5/2021 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 13 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to máte aj uvedené v Dôvodovej správe,  rozpočtové opatrenie sa dotýka tak príjmovej ako aj 

výdavkovej časti. Konkrétne v príjmovej časti ide o prevod prostriedkov z peňažných fondov, t.j. 

dovybavenie AVŠ a kúpaliska, v zmysle schváleného uznesenia.  Vo výdavkovej časti ide o transfery, 

ktoré slúžili alebo boli použité na opravu a  údržbu miestnych komunikácií, ďalej pre školské zariadenia, 

pre jednotlivé školy, základné školy,  školské  jedálne. Zároveň súčasťou týchto zmien, rozpočtových 

zmien sú aj transfery pre technické služby na riešenie areálu vodných športov, plus finančné transakcie 

v položke multifunkčné ihrisko v ostatných službách  a kanalizácia Slnečná. Tieto výdavky sa presúvajú na 

rok 2022  a zároveň aj na zvýšenie bežných výdavkov o 4 400 eur z dôvodu úhrady bežných výdavkov 

spojených s verejným obstarávaním na výstavbu bytových domov na sídlisku Juh v rámci nájomného 

bývania.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.    

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 

5/2021 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. 

Už len doplním, že tento bod prerokovala aj finančná komisia na svojom rokovaní a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu zobrať na vedomie v predloženej podobe. 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

berie na vedomie 

rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 5/2021, a to: 

Príjmová časť    22 953 070,00 EUR 

Výdavková časť   22 947 600,00 EUR  

Rozdiel príjmov a výdavkov           5 470,00 EUR 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 13) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 405/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 17 

Použitie prostriedkov rezervného fondu – transfer TS 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 14 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Z dôvodu vzniku potreby dofinancovania Technických služieb mesta Trebišov navrhujeme schváliť 

Mestskému zastupiteľstvu v Trebišove použitie prostriedkov rezervného fondu v celkovej výške 

216 919,14 eur, na kapitálový transfer vo výške 19 164,66 eur. Konkrétne ide o transfer na dopravu, 

ďalej na areál vodných športov,  takisto na športovú halu a plus bežný transfer vo výške 197 754,48 

eur. 

Finančná komisia toto použitie prostriedkov rezervného fondu prerokovala a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu schváliť v predloženej podobe. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.    

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Použitie prostriedkov rezervného fondu – 

transfer TS a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

schvaľuje 

v súlade s § 15 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení, použitie prostriedkov rezervného fondu pre 

Technické služby mesta Trebišov na kapitálový transfer vo výške 19 164,66 EUR a na bežný transfer 

vo výške 197 754,48 EUR.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 14) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 406/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 18 

Cenník služieb poskytovaných mestom a mestskými organizáciami 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 15 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ako súčasť tohto materiálu vám predkladáme návrh Cenníka služieb poskytovaných mestom 

a mestskými organizáciami aktualizovaný v jednotlivých položkách predloženého návrhu, ktoré sú 

zvýraznené červenou farbou. Z cenníka boli vyňaté služby poskytované Technickými službami mesta 

Trebišov formou pracovných činností, ďalej poskytovanie veľkoobjemového kontajnera, platby za 

druh odpadu a sadovnícke úpravy. Tieto vyňaté služby budú následne zakomponované do interného 

cenníka technických služieb, nakoľko ide o vlastnú podnikateľskú činnosť tejto organizácie.  

Dôvodom týchto zmien je väčšia flexibilita pri úprave a doplnení položiek cenníka poskytovaných 

služieb z dôvodu zefektívnenia nákladov pri poskytovaných službách a doplneniu nových položiek 

poskytovaných služieb v rámci činnosti technických služieb.  

Finančná komisia uvedený materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu tento materiál 

schváliť v predloženej podobe. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Cenník služieb poskytovaných mestom 

a mestskými organizáciami a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako 

je písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

schvaľuje 

Cenník služieb poskytovaných mestom a mestskými organizáciami. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 15) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 407/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 19 

Prevod nehnuteľného majetku (M.G.M. EXPRESS, s.r.o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 16 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

4. 11. 2019 požiadal pán Martin Gajdoš, ako konateľ spoločnosti M. G. M. EXPRESS, s.r.o. o 

odkúpenie časti pozemku o výmere 3 m2. Označený pozemok je vlastníctvom mesta Trebišov, 

nachádza sa v lokalite Hurbanova ulica a má celkovú výmeru 58 m2. Navrhovateľ zdôvodnil žiadosť 

skutočnosťou, že na tejto časti pozemku sa nachádza časť stavby v jeho vlastníctve. Geometrickým 

plánom bol oddelený pozemok o výmere 3 m2, ktorý je predmetom odpredaja. Pozemok nespĺňa 

kritériá pre odpredaj v zmysle koncepčného zámeru na majetkovoprávne vysporiadanie mestských 

pozemkov dlhodobo užívaných inými osobami. Cena pozemku je v lokalite Hurbanova ulica, podľa 

cenovej mapy v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta, stanovená na 70 EUR/m2. 

Komisia výstavby a majetku  na svojom zasadnutí prerokovala tento materiál a odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Trebišove návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Prevod nehnuteľného majetku (M.G.M. 

EXPRESS, s.r.o.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  
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schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta v súlade s ustanoveniami § 9a ods. 8 písm. b) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľnosti, pozemku, 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, register C KN, parc. č. 3699/2, zastavaná plocha a 

nádvorie, o výmere 3 m², ktorý vznikol na základe Geometrického plánu č. 45360090-111/2021 na 

zameranie prístavby k nehnuteľnosti na p. č. 3694/20 a oddelenie nehnuteľnosti p. č. 3694/66 a 3699/2 

zo dňa 03.09.2021, vyhotoveného: Eli-Geo s.r.o., so sídlom Lučkovce 24, 072 03 Moravany, IČO: 

45 360 090, úradne overeného dňa 08.09.2021 pod G1-328/2021, odčlenením od pozemku, registra C 

KN, vedeného na LV č. 4170, parc. č. 3699, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 58 m², v prospech 

nadobúdateľa: M.G.M. EXPRESS, s.r.o., so sídlom: M. R. Štefánika 3504, 075 01 Trebišov, IČO: 

44 873 182, v podiele 1/1 za kúpnu cenu 210,00 EUR. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 16) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 408/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 20 

Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Peter 

Ondovčík a Ing. Anna Ondovčíková) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 17 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

22. septembra 2021 požiadal pán Peter Ondovčík s manželkou pani Ing. Annou Ondovčíkovou, 

odkúpenie pozemku o výmere 81 m2. Pozemok sa nachádza v lokalite Košická ulica, je vlastníctvom 

mesta Trebišov, ktorý má celkovú výmeru 16 879 m2. Nachádza sa na ňom trávnatý porast. Žiadateľ 

zdôvodnil žiadosť tým, že označený pozemok susedí s pozemkom parc. č. 3966/35, ktorý je jeho 

vlastníctvom. Žiadateľ sa podľa svojho vyjadrenia o priľahlú časť mestského pozemku mnoho rokov 

stará, udržiava čistotu a kosí. Pri podrobnom geometrickom zameraní lokality pre potreby vyhotovenia 

geometrického plánu na oddelenie časti pozemku, bol zistený nesúlad medzi priebehom katastrálnej 

hranice a fyzickej hranice v teréne. Po vyhotovení geometrického plánu bola preto žiadosť o odpredaj 

časti pozemku, zmenená z 81 m2 na 83 m2 a zároveň rozšírená o odpredaj časti pozemku parc. č. 

3966/36, o výmere 15 m2. Pozemok parc. č. 3966/36, je vlastníctvom mesta Trebišov a má celkovú 

výmeru 455 m2. Geometrickým plánom, v októbri, boli oddelené pozemky o výmere 83 m2 

a  o výmere 15 m2, ktoré sú predmetom odpredaja. Pozemky spĺňajú kritéria koncepčného zámeru pre 

majetkovoprávne vysporiadanie mestských pozemkov dlhodobo užívaných inými osobami. 

Komisia výstavby a majetku  na svojom zasadnutí prerokovala tento materiál a odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Trebišove návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Prevod nehnuteľného majetku mesta 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Peter Ondovčík a Ing. Anna Ondovčíková) a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.    

za: 5, proti: 0, zdržal sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Ing. Telepovský: 

Prajem všetkým pekný deň. Pôvodne som k tejto veci vystúpiť nechcel, ale akosi mi nedá to, že som 

jedným z tých, ktorí v komisii aj v mestskej rade sa k danej veci, k danej žiadosti pána Ondovčíka 

zdržali. Rád by som vám osvetlil svoj postoj k veci. Zdržal som sa hlasovania preto, pretože mám 

pochybnosti, či je to v súlade s koncepčným zámerom. Vzhľadom na tieto pochybnosti, som 

nehlasoval za, ale nehlasoval som ani proti, pretože celá táto žiadosť, celá táto vec má aj svoj etický 

rozmer. Ten etický rozmer spočíva v tom, že susedia pána Ondovčíka si podobnú časť pozemku 

neoprávnene, podľa mňa, neoprávnene ohradili, nezákonne užívali a následne v zmysle koncepčného 

zámeru od mesta odkúpili, pretože tie parcely spĺňali kritéria koncepčného zámeru. To znamená, boli 

prihradené, dlhodobo užívané a v susedstve ich parciel. Pán Ondovčík, nepostupoval rovnako ako jeho 

susedia, ale ako správny občan, si nič neprihradil, nič neoprávnene neužíval, staral sa o mestský 

majetok a podal si žiadosť, teraz si podal žiadosť o odkúpenie uvedeného pozemku. Tu etickosť ja 

vidím v tom, že pán Ondovčík postupoval tak, ako mal, ale nemá nárok podľa koncepčného zámeru, 

pretože nezastávam názor, že kosenie a starostlivosť o pozemok je to užívanie, na ktoré myslel 

koncepčný zámer. Zastávam názor, že nezákonnosť nemôže zakladať nový právny titul, nový právny 

nárok. Z uvedeného dôvodu mám v budúcnosti, v úmysle iniciovať, aby mesto koncepčný zámer 

prehodnotilo, prípadne úplne zrušilo. A vzhľadom na etický rozmer tejto veci a skutočnosť, že 

uvedený pozemok mesto nepotrebuje, a skutočnosť, že spôsob využívania pánom Ondovčíkom, 

koncepčný zámer celkom nevylučuje, nemám v úmysle blokovať túto vec, blokovať túto žiadosť 

a budem hlasovať za, ale s koncepčným zámerom sa mesto musí vysporiadať. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže sa už nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu. Zároveň upozorňujem, že vzhľadom na 

to, že ide o prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa je na schválenie 

uvedeného bodu potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny všetkých poslancov, t. j. 15 hlasov. 

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta v súlade s ustanoveniami § 9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľností, pozemkov 

nachádzajúcich sa v katastrálnom území Trebišov, register C KN: 

- parc. č. 3966/889, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 83 m², ktorý vznikol na základe 

Geometrického plánu č. 74/2021 na oddelenie pozemku p. č. 3966/889, 3966/890 a zameranie altánku 

na p. č. 3966/891 zo dňa 22.10.2021, vyhotoveného: Radoslav Kolář - GEOKOL, so sídlom 

Varichovská 4158/4B, 075 01 Trebišov, IČO: 30 242 177, oddelením od pozemku, registra C KN, 

vedeného na LV č. 4170, parc. č. 3966/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 16.879 m², 

- parc. č. 3966/890, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 15 m², ktorý vznikol na základe 

Geometrického plánu č. 74/2021 na oddelenie pozemku p. č. 3966/889, 3966/890 a zameranie altánku 

na p. č. 3966/891 zo dňa 22.10.2021, vyhotoveného: Radoslav Kolář - GEOKOL, so sídlom 
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Varichovská 4158/4B, 075 01 Trebišov, IČO: 30 242 177, oddelením od pozemku, registra C KN, 

vedeného na LV č. 4170, parc. č. 3966/36, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 455 m²,  

v prospech nadobúdateľov: Peter Ondovčík a Ing. Anna Ondovčíková, rod. Bérešová, obaja bytom 

Drehňovská 124/8, 075 01 Trebišov, v podiele 1/1 za kúpnu cenu 980,00 EUR. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že predmetné pozemky sú priľahlými pozemkami k 

pozemku, ktorého vlastníkmi sú nadobúdatelia a spĺňajú podmienky pre vysporiadanie podľa 

Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo užívaných 

inými osobami, ktorý je účinný od 01.05.2019. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 17) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 409/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 21 

Postúpenie práv a povinností stavebníka 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 18 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto Trebišov na základe Zmluvy o dielo s obchodnou spoločnosťou EUROVIA SK a.s. realizuje na 

území mesta stavbu kruhových križovatiek a spevnených plôch. Súčasťou stavebných prác sú aj 

preložky inžinierskych sietí. Súčasťou stavby kruhovej križovatky na križovaní ulíc Vrátna, SNP 

a Nemocničná je aj preložka vodovodných potrubí. Rovnako je potrebná preložka vodovodných 

potrubí pri stavbe kruhovej križovatky na križovaní ulíc Čsl. armády a Komenského. 

Východoslovenská vodárenská spoločnosť a.s. ako vlastník a správca týchto vodovodných potrubí, po 

rokovaniach s mestom Trebišov, prevzala na seba časť prác potrebných pri preložkách vodovodných 

potrubí a teda má záujem stať sa stavebníkom uvedených stavieb a to z veľkej časti na vlastné náklady. 

Na základe žiadosti mesta Trebišov, Okresný úrad Trebišov, odbor starostlivosti o životné prostredie 

ako špecializovaný stavebný úrad, vydal vodoprávne povolenia na vyššie uvedené stavby a to 

Rozhodnutie zo dňa 24.08.2021, ktoré sa stalo právoplatným a vykonateľným dňa 22.09.2021 

a ktorým stavebný úrad povolil stavbu „Kruhové križovatky v meste Trebišov, časť č. I – Kruhová 

križovatka ulíc Vrátna, SNP a Nemocničná“, a taktiež Rozhodnutie zo dňa 02.09.2021, ktoré sa stalo 

právoplatným a vykonateľným dňa 08.10.2021, ktorým stavebný úrad povolil stavbu „Kruhové 

križovatky v meste Trebišov, časť č. II – Kruhová križovatka ulíc Čsl. armády, Komenského“. 

Vzhľadom na existujúce právoplatné a vykonateľné vodoprávne povolenia, ktoré sú vydané pre 

pôvodného stavebníka mesto Trebišov, je potrebné práva a povinnosti zo stavebných povolení postúpiť 

na nového stavebníka Východoslovenskú vodárenskú spoločnosť a.s. 

Komisia výstavby a majetku  na zasadnutí prerokovala tento materiál a odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Trebišove návrh na uznesenie schváliť tak, ako bol písomne predložený.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala materiál s názvom Postúpenie práv 

a povinností stavebníka a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

A/ schvaľuje 

postúpenie práv a povinností stavebníka Mesta Trebišov, so sídlom M. R. Štefánika 862/204, 075 25 

Trebišov IČO: 00331996 zo stavebného povolenia vydaného Okresným úradom Trebišov, odborom 

starostlivosti o životné prostredie č. OU-TV-OSZP-2021/007709-005 zo dňa 24.08.2021, ktoré sa stalo 

právoplatným a vykonateľným dňa 22.09.2021 a ktorým stavebný úrad povolil stavbu „Kruhové 

križovatky v meste Trebišov, časť č. I – Kruhová križovatka ulíc Vrátna, SNP, Nemocničná“ na nového 

stavebníka Východoslovenskú vodárenskú spoločnosť a.s., so sídlom Komenského 50, 042 48 Košice, 

IČO: 36 570 460 a uzatvorenie Zmluvy o postúpení práv a povinností stavebníka medzi Mestom 

Trebišov ako cedentom a Východoslovenskou vodárenskou spoločnosťou ako cesionárom 
 

B/ schvaľuje 

postúpenie práv a povinností stavebníka Mesta Trebišov, so sídlom M. R. Štefánika 862/204,      075 25 

Trebišov IČO: 00331996 zo stavebného povolenia vydaného Okresným úradom Trebišov, odborom 

starostlivosti o životné prostredie č. OU-TV-OSZP-2021/007712-006 zo dňa 02.09.2021, ktoré sa stalo 

právoplatným a vykonateľným dňa 08.10.2021 a „Kruhové križovatky v meste Trebišov, časť č. II – 

Kruhová križovatka ulíc Čsl. armády, Komenského“, Stavebný objekt: SO 551 Preložky vodovodov 

VVS, a.s.“ na nového stavebníka Východoslovenskú vodárenskú spoločnosť a.s., so sídlom 

Komenského 50, 042 48 Košice, IČO: 36 570 460 a uzatvorenie Zmluvy o postúpení práv a povinností 

stavebníka medzi Mestom Trebišov ako cedentom a Východoslovenskou vodárenskou spoločnosťou 

ako cesionárom. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 18) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 410/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 22 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – Kruhová križovatka 

Vrátna, SNP, Nemocničná (Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 19 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Spoločnosť EUROVIA SK, a.s. realizuje na území mesta Trebišov stavbu kruhovej križovatky ulíc 

Vrátna, SNP a Nemocničná. Súčasťou týchto stavebných prác sú aj preložky inžinierskych sietí, t. j. 

vodovodných potrubí. Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s. ako vlastník a správca týchto 

vodovodných potrubí, po rokovaniach s mestom Trebišov, prevzala na seba časť prác potrebných pri 

ich preložkách. Predmetné vodovodné potrubia sú vedené na pozemkoch vo vlastníctve mesta 

Trebišov, konkrétne ide o pozemky parc. č. 4420, 4422, 4419/1 a 1749/1. V súvislosti s tým, je 

potrebné obstarať v prospech Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti právo uskutočniť na vyššie 

uvedených pozemkoch vo vlastníctve mesta, prekládky vodovodných potrubí a to  práve 

prostredníctvom budúceho vecného bremena. Navrhujeme, aby bolo budúce vecné bremeno zriadené 

bezodplatne, nakoľko ide v zmysle bodu 11.3. Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

o zriadenie vecného bremena na verejnoprospešné účely. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena – Kruhová križovatka Vrátna, SNP, Nemocničná (Východoslovenská vodárenská 

spoločnosť, a.s.)  a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto  nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k nehnuteľnostiam nachádzajúcim 

sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 4170, registra C KN, parc. č. 4420, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere 3 735 m², parc. č. 4422, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 18 896 

m², parc. č. 4419/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 2 559 m² a parc. č. 1749/1, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere 65 985 m² (ďalej len „povinné pozemky“), v prospech budúceho 

oprávneného: Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s., so sídlom: Komenského 50, 042 48 

Košice, IČO: 36 570 460, predmetom ktorého bude právo oprávneného uskutočniť na častiach 

povinných pozemkov stavbu prekládky vodovodného potrubia v rámci stavby „Kruhové križovatky 

v meste Trebišov, časť č. I – Kruhová križovatka ulíc Vrátna, SNP, Nemocničná“, v rozsahu podľa 

priloženého situačného nákresu, a to bezodplatne.  
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 19) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 411/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 23 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – Kruhová križovatka Čsl. 

armády, Komenského (Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 20 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Spoločnosť EUROVIA realizuje na území mesta Trebišov stavbu kruhovej križovatky aj na uliciach 

Čsl. armády, Komenského. Súčasťou stavebných prác sú aj preložky inžinierskych sietí, t. j. 

vodovodných potrubí. Východoslovenská vodárenská spoločnosť, ako vlastník a správca týchto 

vodovodných potrubí, po rokovaniach s mestom Trebišov, prevzala aj v tejto časti časť stavebných 

prác potrebných pri ich preložkách na seba. Predmetné vodovodné potrubia sú vedené na pozemkoch 

vo vlastníctve mesta Trebišov, konkrétne ide o parcelné č. 4389, 4398 a 4391/1. V súvislosti s tým je 

potrebné obstarať v prospech Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti právo uskutočniť na týchto 

pozemkoch, vo vlastníctve mesta, prekládky vodovodných potrubí a to  prostredníctvom budúceho 

vecného bremena. Navrhujeme, aby budúce vecné bremeno zriadené bezodplatne, nakoľko ide 

v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta o zriadenie vecného bremena na 

verejnoprospešné účely. 

Komisia výstavby a majetku  na svojom rokovaní prerokovala uvedený materiál a odporúča  ho 

schváliť.   

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena – Kruhová križovatka Čsl. armády, Komenského (Východoslovenská vodárenská 

spoločnosť, a.s.)  a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k nehnuteľnostiam nachádzajúcim 

sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 4170, registra C KN, parc. č. 4389, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere 12 909 m², parc. č. 4398, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 7 156 

m² a parc. č. 4391/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3 818 m² (ďalej len „povinné pozemky“), 

v prospech budúceho oprávneného: Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s., so sídlom: 

Komenského 50, 042 48 Košice, IČO: 36 570 460, predmetom ktorého bude právo oprávneného 

uskutočniť na častiach povinných pozemkov stavbu prekládky vodovodného potrubia v rámci stavby 

„Kruhové križovatky v meste Trebišov časť č. II – Kruhová križovatka ulíc Čsl. armády, 

Komenského“, v rozsahu podľa priloženého situačného nákresu, a to bezodplatne.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 20) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 412/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 24 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

(Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 21 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

9. februára 2021 požiadala spoločnosť Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s., Košice, 

zastúpená investičným riaditeľom Ing. Róbertom Hezselym o vyjadrenie k projektovej dokumentácii 

a o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k časti nehnuteľného pozemku  

parc. č. 4415. Na označenom pozemku sa nachádza teleso Poľnej ulice, dotknutá časť je tesne pri 

križovaní Poľnej ulice a Trebišovského kanála na východnej strane. Ide o zriadenie okrskovej 

vodomernej šachty s rozmermi cca 2,7 x 1,6 m a prislúchajúcej časti potrubia dĺžky cca 5 m. 

Vodomerná šachta bude slúžiť výlučne pre potreby Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, 

a zriadi sa za účelom stabilizácie dodávky a spresnenia merania prietoku vody.  

Komisia výstavby a majetku  na svojom rokovaní tento materiál prerokovala a odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Trebišove návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena (Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s.)  a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k nehnuteľnosti nachádzajúcej sa 

v katastrálnom území Trebišov, zapísanej na LV č. 4170, pozemku registra C KN, parc. č. 4415, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3592 m² (ďalej len „povinný pozemok“), v prospech budúceho 

oprávneného: Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s., so sídlom: Komenského 50, 042 48 

Košice, IČO: 36 570 460, predmetom ktorého bude právo oprávneného vybudovať na časti povinného 

pozemku vodovodné potrubie a vodomernú šachtu v rámci stavby „Trebišov – ul. Poľná, Okrsková 

vodomerná šachta“, v rozsahu podľa priloženého situačného nákresu vypracovaného Ing. 

Lachváčovou v mesiaci 03/2020, za cenu pri pozemných stavbách - 0,10 EUR za každý aj začatý m2 

pozemku, ktorý je zaťažený vecným bremenom, najmenej však 100 EUR, a pri nadzemných a 

podzemných vedeniach inžinierskych sietí - 1,00 EUR za každý aj začatý bežný meter vedenia, 

najmenej však 100 EUR.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 21) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 413/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 25 

Zvýšenie hygienického a technického štandardu MsKS Trebišov v súvislosti 

s pandémiou COVID - 19 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 22 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ministerstvo kultúry Slovenskej republiky ako Sprostredkovateľský orgán pre Integrovaný regionálny 

operačný program vyhlasuje výzvu na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 
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príspevku na podporu udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii v súvislosti s pandémiou COVID-

19. Mesto Trebišov k dátumu 25. 11. 2021 predložilo žiadosť o NFP s celkovou maximálnou výškou 

oprávnených výdavkov projektu 219 595,79 eur. Maximálne žiadaná výška nenávratného finančného 

príspevku je 200 000 eur. Maximálna výška spolufinancovania z vlastných zdrojov činí 19 595,79 eur. 

Minimálna výška spolufinancovania zo zdrojov prijímateľa je tak 5% z celkovej sumy. Realizácia 

tohto projektu umožní výmenu osvetľovacej techniky, ktorá slúži hlavne na efektové a scénické 

osvetlenie v divadelnej sále Mestského kultúrneho strediska v Trebišove, čím dôjde k skvalitneniu 

kultúrnych zážitkov pre návštevníkov ako aj účinkujúcich a tiež k úspore elektrickej energie. 

Realizovaním projektu dôjde aj k výmene javiskových textílií, konkrétne o zadné horizonty, šály, 

oponu a drapériu. Projekt obsahuje takisto aj obstaranie germicídnych žiaričov, ktoré budú 

dezinfikovať vzduch od baktérii a vírusov a vstupné turnikety s technológiou merania teploty 

návštevníkov pri vstupe. Všetky aktivity súvisiace s projektom budú realizované za účelom 

skvalitnenia poskytovaných služieb a zlepšenia úrovne hygienických podmienok v súvislosti s 

pandémiou COVID-19. 

Finančná komisia tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala materiál s názvom Zvýšenie hygienického 

a technického štandardu MsKS Trebišov v súvislosti s pandémiou COVID - 19  a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Kereštan v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

schvaľuje 

1. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok a jeho spolufinancovanie pre projekt: 

„Zvýšenie hygienického a technického štandardu MsKS Trebišov v súvislosti                 s pandémiou 

COVID – 19“, kód výzvy: IROP-PO7-SC77-2021-75 

2. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu „Zvýšenie 

hygienického a technického štandardu MsKS Trebišov v súvislosti s pandémiou COVID – 19“ vo 

výške 19 595,79 EUR 

3. financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z vlastného rozpočtu. 

Maximálna výška celkových výdavkov na projekt: 219 595,79 EUR 

Maximálna výška nenávratného finančného príspevku: 200 000,00 EUR 

Maximálna výška spolufinancovania: 19 595,79 EUR 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 22) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 414/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 26 

Cyklotrasa – mesto Trebišov – I. etapa 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 23 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky ako riadiaci 

orgán pre Integrovaný regionálny operačný program vyhlásilo výzvu so zameraním na 

predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na zvyšovanie atraktivity a prepravnej 

kapacity nemotorovej dopravy, predovšetkým cyklistickej dopravy, na celkovom počte 

prepravených osôb. Mesto Trebišov plánuje predložiť žiadosť o nenávratný finančný príspevok 

s predpokladanou celkovou maximálnou výškou oprávnených výdavkov projektu 950 000 eur. 

Minimálna výška spolufinancovania zo zdrojov prijímateľa je 5% z celkovej sumy. Momentálne 

celkové oprávnené výdavky sú stanovené na základe predbežného rozpočtu k projektu, keďže 

samotná projektová dokumentácia sa finalizuje na základe vyjadrení dotknutých orgánov 

k predmetnej žiadosti. Realizáciou tohto projektu sa umožní prioritne prepojiť mesto Trebišov 

s obcou Zemplínske Hradište po pravobrežnej hrádzi Trnávky, čím sa prispeje takouto formou 

nemotorovej dopravy k ekologickej doprave a zvýšeniu možností dochádzania za prácou alebo do 

školy. V neposlednom rade bude mať projekt pozitívny dopad aj na rekreačný turizmus. Popri 

realizácii Cyklotrasy – mesto Trebišov – I. etapa by sa prispelo k zveľadeniu mesta, keďže 

momentálne nemáme k dispozícii žiadnu cyklotrasu, zároveň zatraktívnime mesto pre turistický 

ruch poukázaním na pamiatky a miesta, ktoré by boli stručne znázornené - navigovateľné 

vytvorením tzv. Infopointu. Ďalej by sa pristúpilo k rekonštrukcii verejných toaliet, oprave 

obidvoch lávok okolo Trnávky, rekonštrukcii existujúceho asfaltového chodníka okolo Trnávky 

a vytvorením nového cyklistického odpočívadla na trase. 

Naším dlhodobým cieľom je napojenie sa na plánovanú nadnárodnú cyklomagistrálu Ondava, ktorá 

prepája viaceré regióny východného Slovenska. 

Finančná komisia predmetný materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala materiál s názvom Cyklotrasa – mesto 

Trebišov – I. etapa  a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

schvaľuje 

1. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok a jeho spolufinancovanie pre projekt: 

„Cyklotrasa – mesto Trebišov – I. etapa“ realizovaného v rámci výzvy IROP-PO7-SC72-2021-74, 

ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a s platným programom rozvoja mesta 

2. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu zo strany 

žiadateľa, stanovené vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov 

3. financovanie prípadných neoprávnených výdavkov projektu. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 23) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 415/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 27 

Vodozádržné opatrenia v Trebišove - Kutnohorská 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 24 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ministerstvo životného prostredia Slovenskej republiky, ako riadiaci orgán pre Operačný program 

Kvalita životného prostredia, vyhlásilo výzvu so zameraním na vodozádržné opatrenia 

v urbanizovanej krajine. Mesto Trebišov opakovane v novembri 2021 predložilo žiadosť o NFP, 

keďže proces verejného  obstarávania dodávateľa stavby je už  ukončený, 5% z celkovej sumy činí 

2 649,95 eur. Výška celkových výdavkov na projekt je 52 998,90 eur, výška nenávratného 

nenávratného finančného príspevku je tak 50 348,95 eur. Realizácia tohto projektu umožní 

komplexné riešenie lokality starej tržnice na Kutnohorskej ulici. Keďže realizovanie 

vodozádržných opatrení má svoje princípy a s ohľadom na Value for Money je pre nás výhodnejšie 

pracovať s lokalitou, kde je tak či onak nutná rekonštrukcia, vidíme príležitosť na aplikáciu 

takéhoto opatrenia práve tu. Vodozádržné opatrenie na zmiernenie negatívnych dopadov zmeny 

klímy bude predstavovať náhradu nepriepustného povrchu za iné priepustné povrchy 

https://www.mpsr.sk/vyzva-na-predkladanie-zonfp-na-zvysovanie-atraktivity-a-prepravnej-kapacity-nemotorovej-dopravy-predovsetkym-cyklistickej-dopravy-na-celkovom-pocte-prepravenych-osob-kod-vyzvy-irop-po7-sc72-2021-74/1124-67-1124-17064/
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s vodozádržnou funkciou, čo v tomto prípade znamená výmena nepriepustných dlaždíc za 

ekologickú dlažbu, pričom odvodnenie navrhovanej lokality je zabezpečené priesakom v škárach 

medzi jednotlivými dlaždicami. Naším cieľom je správať sa zodpovedne nielen voči obyvateľom 

tohto mesta, ale aj voči životnému prostrediu ako celku a tento pilotný projekt to aj dokazuje. Toto 

vodozádržné opatrenie bude mať nesporne pozitívny vplyv na mikroklímu daného územia tým, že 

dažďové vody z danej lokality nebudú rigolmi v čo najkratšom čase z riešeného územia odvádzané, 

ale zachytené a v čo najväčšej miere využité na zlepšenie mikroklímy riešenej oblasti, pri 

zabezpečení ochrany zdravia a majetku obyvateľov. 

Finančná komisia tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala materiál s názvom Vodozádržné opatrenia 

v Trebišove - Kutnohorská  a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako 

je písomne predložený.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 306/2021 zo dňa 15. 02. 2021 bod 2. a 3., 

ktorých pôvodný text sa nahrádza týmto znením: 

2. Spolufinancovanie projektu zo strany žiadateľa stanovené z celkových oprávnených  výdavkov 52 

998,90 EUR v sume maximálne 2 649,95 EUR 
 

3. Financovanie prípadných neoprávnených výdavkov projektu. 

Výška celkových výdavkov na projekt: 52 998,90 EUR 

Výška nenávratného finančného príspevku: 50 348,95 EUR 

Výška spolufinancovania: 2 649,95 EUR 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 24) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 416/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 28 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 25 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V zmysle Dôvodovej správy, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Zároveň vás chcem informovať, že tento materiál prerokovala na svojom rokovaní aj Komisia 

výstavby a majetku, ako aj Komisia finančná a zároveň ho odporúčajú mestskému zastupiteľstvu 

schváliť v predloženej podobe. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.      

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Trebišov o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť v znení doplňujúcich návrhov.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 25) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 417/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 29 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 26 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Takisto  zmysle Dôvodovej správy, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Prv, než k tomu prejdeme, takisto chcem upozorniť na to, že príslušné komisie uvedený materiál 

prerokovali a odporúčajú schváliť v predloženej podobe. 

 

Žiadam ešte Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Trebišov o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi  a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť v znení doplňujúcich návrhov.    

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

PhDr. Kereštanová: 

Obrátila sa na mňa skupina občanov, ktorých teda zastrešuje vo svojom názore alebo v nejakých 

návrhoch, pripomienkach pán Ing. Marián Giba. Sú toho názoru, že táto výnimka alebo znížený vývoz 

komunálneho odpadu 1x mesačne, by sa mohol vzťahovať aj na osamelé osoby v počte maximálne dve 

osoby, pretože títo ľudia poctivo separujú, snažia sa a zistili, že ten vývoz 1x mesačne stačí. Dávajú 

návrh na zmenu uznesenia alebo na doplnenie uznesenia práve v tejto časti III. v bode 11.11, aby sa 

doplnilo o toto, resp. neviem, aká je situácia, aká je možnosť. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tá otázka  mala byť asi k predchádzajúcemu bodu o poplatku, ale dobre, odpovie Ing. Duč. 

 

PhDr. Kereštanová: 

Tu sa jedna o počet vývozov, že chcú znížiť frekvenciu vývozu z dvoch na jeden. Pokiaľ to bolo 

v predchádzajúcom sa ospravedlňujem. Vyslovene sa jedna o žiadosť, či sa dá znížiť frekvencia 

vývozu z dvoch na jeden, v tej výnimke 11.11, aj okrem dvoch osôb a neobývaného domu aj na 

maximálne dve osoby.  

 

Ing. Duč: 

Všetkým prajem pekný, dobrý deň. Pán primátor, dobrý postreh, bolo to v súvislosti s predošlým 

schvaľovaným materiálom, súvisiaci s poplatkom za komunálne odpady, ale nič nebráni tomu, aby 

som odpovedal aj v tomto momente na tvoju otázku. Zmeniť túto frekvenciu, nikto netvrdí, že nie je 

možné. Súčasná situácia je taká, že dnes vôbec nevieme aká miera separácie za tento rok bude 

aktuálna, máme nejaké predpoklady, lenže do konca roka ešte  niekoľko zberov realizovaných  bude 

a vieme len odhadnúť koľko ton približne tam bude. Predpokladáme, že bude značná úspora čo do 

množstva vyvezeného odpadu na skládku, ale o percente separácie napokon moje slova vie potvrdiť aj  

riaditeľ technických služieb. O percente separácie v nejakom exaktnom hovoriť dnes v tejto chvíli je 

veľmi predčasné, pretože je veľmi otázne, či prekročíme ten interval, ktorý rozhodne o tom zákonnom 

poplatku, že sa zníži. Čiže, teraz akékoľvek zmeny frekvencie, tzn. typov, bolo možné zmeniť 

u kohokoľvek žijúceho v rodinnom dome bez ohľadu na počet osôb, by znamenalo veľký zásah do 

financovania odpadu alebo nakladania odpadu ako takým. Ďakujem.  
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Mgr. Mokáňová: 

Dobrý deň všetkým. Ja len na také doplnenie. Keď sme schvaľovali všeobecne záväzné nariadenie pre 

rok 2021, určite tam zaznelo, že je to tzv. pilotný projekt, to naše zavedenie množstvového zberu 

a s tým súvisiace aj frekvencie odpadu. Ja si myslím, že aj preto, že naozaj bola to veľká novinka 

v meste, je potrebné dokončiť rok 2021, naozaj ho vyhodnotiť a o tom, či zaviesť takéto výnimky pre 

iných ako samostatne žijúce osoby, to bude možné rozprávať asi až pre rok 2023. 

 

Ing. Bobík: 

Prajem aj ja, pekný deň všetkým. Ja doplním, či už jedného alebo druhého rečníka v tom, že my sme 

presne túto tému na komisii finančnej rozoberali, mali sme o tom takú diskusiu pomerne dlhú. 

Väčšinový názor prevládol v tom, že pre tento rok, túto agendu necháme tak, ako je, ten dôvod je tak, 

ako povedal pán Duč, a to je, finančná stránka mesta a vyhodnotenie celého roku tak, jak bolo 

povedané. Takže, zaoberali sme sa tým a predpokladám, že ak bude zhoda nového zloženia 

poslaneckého zboru koncom roka 2022,  tak je predpoklad, že táto oblasť by sa mohla upraviť vo 

všeobecnom záväznom nariadení pre budúci rok, teda pre rok 2023.   

 

PhDr. Čižmár: 

Ja by som ešte raz doplnil predrečníkov, aby to zaznelo na takomto fóre, keď to ľudia počúvajú. 

Odpadové hospodárstvo na území mesta nie je len o poplatkoch, ktoré zohľadňujú základné úkony, 

ktoré vykonáva spoločnosť technické služby. Treba si uvedomiť, že investície mesta v tejto oblasti  

dosiahli nejakú konkrétnu úroveň, myslím finančnú úroveň. Treba v prvom rade zohľadniť to, že 

mesto za posledné obdobie realizovalo množstvo investícií, ktoré nie sú zohľadnené v tomto poplatku, 

tzn. výstavbu stojísk, zaklietkovanie, rieši sa momentálne už podľa zákonnej normy zber zvyškového 

odpadu z kuchýň, čiže zvyšky potravín. Takisto boli distribuované kompostéry do jednotlivých 

domácností, sú ešte stále k dispozícii u ľudí, ktorí takúto možnosť nevyužili. Mesto Trebišov, zároveň 

doplnilo nádoby na zložkovanie odpadov v rámci jednotlivých sídliskových častí. V rámci zberného 

dvora rozšírilo technické zázemie, pretože občan mesta Trebišov má možnosť umiestniť odpad 

v separovaných zložkách na zbernom dvore. Tomu vlastne zodpovedá aj technika, ktorá bola 

zakúpená, takže o nejakých konkrétnych číslach v číselnom vyjadrení, čo je na jednej strane investícia 

občana v podobe poplatku a na druhej strane, náklady mesta, ktoré vytvárajú podmienky pre takýto 

separovaný zber, bude môcť byť vyhodnotená po nejakom čase. Preto by sme radi ešte v tej úvodnej 

časti, ako to povedal pán Ing. Bobík, sa vyhli už nejakým konkrétnym výnimkám, prípadne zásahom, 

ktorý by mohli takýto progres zastaviť. Navyše sme stále na začiatku, pretože sú pred nami veľké 

výzvy v oblasti zberného dvora, kompostárne a tam si to takisto bude vyžadovať nielen disciplínu 

občanov, ale aj dostatočné technické zázemie technických služieb.  

 

Ing. Bobík: FP 

Ja už len chcem doplniť to, že už aj v priebehu roka 2022 dôjde k osadeniu čipov na nádoby a budeme 

vedieť ako keby úplne presne identifikovať pôvod toho odpadu, aby to možno nezaznelo, alebo ten, 

kto si tie materiály prečítal, tak samozrejme sa dozvedel, len v diskusii to nezaznelo, tak to chcem len 

upozorniť. Potom môžeme samozrejme na základe údajov za nejaké obdobie pristúpiť k úpravám 

v rámci celej problematiky odpadového hospodárstva. Ďakujem. 

 

Ing. Telepovský: FP 

Ja dávam na zváženie, či by nebolo vhodné do budúcna upraviť cenu tak, aby bola dvojzložková, aby 

mala nejakú svoju fixnú, pevnú čiastku, ktorá by kryla náklady spracovateľa odpadu a pohyblivú, ktorá 

by sa odvíjala od množstva vyprodukovaného odpadu a potom tá polemika o tom, či raz alebo dvakrát, 

mesačne, možno by nebola až tak celkom namieste.  

 

Ing. Duč: 

Samozrejme, nie je to nápad zlý. Tých nápadov aj z našej strany bolo viacero, lenže vždy sme narazili 

na legislatívne bariéry. A ten poplatok, alebo spôsob jeho výpočtu je stanovený veľmi presne, veľmi 

exaktne a nejaký priestor na manévrovanie nám tam naozaj nezostáva. Čiže, bohužiaľ, nateraz viem 

povedať, že to asi možné nebude, pokiaľ sa nejakým spôsobom zákon nezmení. Očakávame však, ale 
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pravdepodobne ani budúci rok to nebude premietnuté do legislatívy, že ten odpad, ktorý zbierame od 

ľudí, vyčísľujeme ho, alebo spoplatňujeme ho v litroch, vyrátava sa na základe litrov z zberných 

nádob, ale technické služby ten odpad vyvážajú na skládku komunálnych odpadov a tam sa váži a teda 

technické platia za tony. Čiže je to taký, by som povedal, nesúlad v merných jednotkách, čo je fakt 

taký paškvil. Až by bolo v zákone napísané jednou jednoduchou vetou, že občan bude platiť  za toľko, 

koľko naozaj vyprodukuje, tak by to bolo veľmi jednoduché a maximálne spravodlivé. Vtedy by sa 

dalo s akýmikoľvek úľavami, alebo čokoľvek iné, lebo dnes bohužiaľ možné nie je. Čiže aj ten zákon 

nás brzdí, nápadov bolo veľa, aj toto je jeden z nich, tých dobrých nápadov, alebo bohužiaľ zákon nás 

veľmi, veľmi  limituje v tomto smere.  

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu,  zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie a upozorňujem, že na prijatie Všeobecne záväzného nariadenia mesta 

Trebišov je potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny prítomných poslancov. 

Nech sa páči, návrhová komisia.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi. 

  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 26) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 418/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 30 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení na rok 2022 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 27 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta v navrhovanej podobe, máte spracované ako súčasť tohto 

materiálu.  

Ja len chcem upozorniť, že tento materiál vychádzal z požiadaviek a potrieb jednotlivých škôl, sú 

o ňom informovaní riaditelia jednotlivých školských zariadení a zároveň finančná a školská komisia 

tento materiál prerokovala na svojom stretnutí a odporúča mestskému zastupiteľstvu predložený 

materiál schváliť v predloženej podobe.  
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Žiadam ešte Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.    

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Trebišov o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení na 

rok 2022 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený. 

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu.  Zároveň  upozorňujem, že aj v tomto prípade ide 

o všeobecne záväzné nariadenie, čo na schválenie si vyžaduje  minimálne trojpätinový súhlas tu 

prítomných poslancov.  

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Trebišov o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

a žiaka škôl a školských zariadení na rok 2022  

  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 27) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 419/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 31 

Zriadenie združenia obcí Ondavské cyklotrasy 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 28 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Na pracovnom stretnutí, týkajúceho sa cyklotrasy Ondava, 3. júna 2021, ktoré sa uskutočnilo na 

mestskom úrade pod záštitou primátora mesta a autora cyklotrasy Ondava starostu obce Nižný Hrušov 

Jána Fenčáka, vznikla požiadavka na vytvorenie právnickej osoby, ktorá by vznikla za účelom 

prípravy podkladov, projektových dokumentácií a celkového procesu výstavby cyklotrás v regióne 

Zemplína, Tokaja a Domaše v okresoch Vranov nad Topľou, Michalovce a Trebišov, v okolí rieky 

Ondava. O výstavbe cyklotrasy Ondava sa už rozpráva viac ako šesť rokov. Prioritami uplynulého 
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programového obdobia boli trasy Eurovela, ktoré východnú časť krajiny obchádzajú a úplne neriešia. 

Keďže tento úsek je už takmer dokončený, žiadame predstaviteľov vlády, aby sa zamerali aj na 

najmenej rozvinuté regióny východného Slovenska, ktoré už niekoľko desaťročí trápi chýbajúca 

kvalitná cyklistická infraštruktúra a prepojenie na cyklotrasy väčšieho významu. Napriek tomu, že 

Zemplín je bránou do Európskej únie, disponuje nedostatočnou sieťou cyklistickej dopravy a najmä 

východnú vetvu dotýkajúcu sa rieky Ondavy, ktorá spája či už dva samosprávne kraje, alebo dokonca 

možno hovoriť až o medzinárodnom prepájaní regiónov, keďže sa dotýka hraníc Poľska, Slovenska, 

Ukrajiny a Maďarska. Preto hlavná úloha novovzniknutého združenia bolo a bude oslovovať 

kompetentné štátne orgány aby našli peniaze na projektové dokumentácie, ako aj samotnú výstavbu  

nadnárodnej cyklotrasy Ondava.  

Od júna 2021 prebiehal proces zisťovania a vyhodnocovania záujmu obcí vstúpiť do subjektu, ktorý by 

proces výstavby cyklotrás zabezpečoval. Na základe nových skutočností bola na ďalších pracovných 

stretnutiach zástupcov obcí, majúcich o účasť na výstavbe cyklotrás rozhodnuté, že obec alebo obce na 

tento účel vytvoria tzv. združenie obcí v súlade s § 20b a nasl. zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, ktorý obciam umožňuje združovať sa za účelom dosiahnutia spoločného cieľa. Združenie 

obcí je oprávneným žiadateľom o nenávratný finančný príspevok na výstavbu cyklotrás. 

Záujem, ten prvotný, byť zakladajúcim členom združenia obcí Ondavské cyklotrasy prejavili obec 

Nižný Hrušov, Dlhé Klčovo, Parchovany, Zemplínske Hradište, Sirník, Brehov, Hraň, Veľké 

Ozorovce, Zemplínska Teplica, Zemplínske Jastrabie, Kašov, Streda nad Bodrogom, Horovce, 

Moravany, Rakovec nad Ondavou, Tušice a Tušická Nová Ves a takisto aj mesto Trebišov. 

Cieľom združenia je okrem iného starostlivosť o životné prostredie, ktorá spočíva vo vyvíjaní činností 

smerujúcich rozvoju miestnej dopravy, kultúry a cestovného ruchu, spočívajúce najmä vo výstavbe 

siete cyklotrás a prislúchajúcej technickej vybavenosti najmä, nie však výlučne, v katastrálnych 

územiach združených obcí a v regiónoch spájajúcich historické a kultúrne oblasti Zemplína, Domaše a 

Tokaja v okolí rieky Ondava, pričom sa dotýkajú okresov Vranov nad Topľou, Michalovce a Trebišov 

a taktiež spájať samosprávu, zamestnávateľov, odborníkov z dopravy, aktivistov a obyvateľov 

Zemplína, ktorým leží na srdci rozvoj tohto regiónu. Činnosť občianskeho združenia bude zameraná na 

osvetu a podporu aktivít smerujúcich k výstavbe cyklotrás v týchto regiónoch.  

Činnosť združenia bude financovaná z členských príspevkov obcí, ktoré si zakladajúce obce dohodli 

na výške 0,50 eur na jedného obyvateľa obce. Za potencionálne ďalšie zdroje financovania 

považujeme najmä externé financie vo forme rôznych grantov, dotácií a nenávratných zdrojov 

financovania. Členské príspevky by mali byť primárne použité na financovanie projektových 

dokumentácií, nákladov na spracovávanie rôznych žiadostí a podkladov, úhradu nájomného za 

prenajaté pozemky pod cyklotrasou a ďalšie činnosti vyplývajúce z aktivít združenia. 

Finančná komisia a Komisia výstavby a majetku tento materiál prerokovali a odporúčajú mestskému 

zastupiteľstvu schváliť v predloženej podobe. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.    

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala materiál s názvom Zriadenie združenia obcí 

Ondavské cyklotrasy a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený. 

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ schvaľuje 

v súlade s ustanovením § 20b zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, zriadenie združenia obcí 

Ondavské cyklotrasy, so sídlom M. R. Štefánika 862/204, 075 25 Trebišov; 

 

B/ schvaľuje 

zmluvu o zriadení združenia obcí, ktorou obec Nižný Hrušov, obec Dlhé Klčovo, obec Parchovany, 

mesto Trebišov, obec Zemplínske Hradište, obec Sirník, obec Brehov, obec Hraň, obec Veľké 

Ozorovce, obec Zemplínska Teplica, obec Zemplínske Jastrabie, obec Kašov, obec Streda nad 

Bodrogom, obec Horovce, obec Moravany, obec Rakovec nad Ondavou, obec Tušice a obec Tušická 

Nová Ves zriaďujú združenie obcí: Ondavské cyklotrasy, so sídlom M. R. Štefánika 862/204, 075 25 

Trebišov, ktorého hlavným účelom je starostlivosť o životné prostredie, ktorá spočíva vo vyvíjaní 

činností smerujúcich k rozvoju miestnej dopravy, kultúry a cestovného ruchu, spočívajúcich najmä 

vo výstavbe siete cyklotrás a prislúchajúcej technickej vybavenosti najmä, nie však výlučne, 

v katastrálnych územiach združených obcí a v regiónoch spájajúcich historické a kultúrne oblasti 

Zemplína, Domaše a Tokaja v okolí rieky Ondava, dotýkajúcich sa okresov Vranov nad Topľou, 

Michalovce a Trebišov; 

 

C/ schvaľuje 

stanovy združenia obcí Ondavské cyklotrasy; 

 

D/ schvaľuje  

za prvého predsedu združenia obcí Ondavské cyklotrasy PhDr. Mareka Čižmára, trvalo bytom 

Parková 4053/16, 075 01 Trebišov, primátora mesta Trebišov; 

 

E/ schvaľuje 

za prvých členov Rady združenia, združenia obcí Ondavské cyklotrasy: 

a) JUDr. Juraja Guzeja, starostu obce Parchovany, trvalo bytom  Gaštanová ulica 495/10, 076 62 

Parchovany,  

b) Jána Oláha, starostu obce Zemplínske Hradište, trvalo bytom Ternavská 75/2, 076 01 Zemplínske 

Hradište,  

c) Jána Fenčáka, starostu obce Nižný Hrušov, trvalo bytom Nižný Hrušov 547, 094 22 Nižný Hrušov, 

d) Erika Timka, starostu obce Horovce, trvalo bytom Horovce 195, 072 02 Horovce.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 28) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 420/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 32 

Voľba člena Komisie bytovej Mestského zastupiteľstva v Trebišove 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 29 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

K 31. 08. 2021 sa Ing. Maroš Štefan vzdal funkcie člena Komisie bytovej Mestského zastupiteľstva 

v Trebišove. Vzhľadom na uvedené Vám predkladáme návrh na voľbu nového člena Komisie bytovej 

Mestského zastupiteľstva v Trebišove.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.    

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala materiál s názvom Voľba člena Komisie 

bytovej Mestského zastupiteľstva v Trebišove a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený. 

za: 5, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasoval: 1 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

volí 

Ing. Eduarda Sotáka, Komenského 2211/25, 075 01  Trebišov za člena Komisie bytovej Mestského 

zastupiteľstva v Trebišove. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 29) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 421/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 33 

Plán zasadnutí mestského zastupiteľstva na rok 2022 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 30 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to máte uvedené v materiáli tohto bodu, máte predložený plán zasadnutí mestského 

zastupiteľstva na rok 2022, so začiatkom o 9.00 h. Ide o zasadnutia, ktoré sa podľa plánu majú 

zrealizovať 14. februára, 25. apríla, 20. júna a 19. septembra. Vzhľadom na to, že ide o volebný rok, 

vás upozorňujem, že v druhej polovice roka bude potrebné zasadať aj v mimoriadnom termíne a to 

z dôvodu prípravy, administratívnej prípravy volieb vo vyšších územných celkov a do miest a obcí, 

ktoré sa vykonajú v jeden deň na základe vyhlásenia predsedu Slovenskej Národnej rady.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Plán zasadnutí mestského zastupiteľstva na 

rok 2022 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený. 

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

berie na vedomie 

Plán zasadnutí mestského zastupiteľstva na rok 2022. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 30) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 422/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 34 

Informatívna správa o postupe prác na stavbe „Rekonštrukcia mestskej športovej 

haly“ 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 31 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Priebeh rekonštrukčných prác máte zdokumentovaný v textovej aj obrazovej časti materiálu 

k uzneseniu. Ja už len doplním informáciu, že rekonštrukcia športovej haly bola ukončená odovzdaním 

tohto objektu, zároveň prebieha kolaudačné konanie alebo sa ukončuje aj jeho administratívny proces 

tak, aby bola k dispozícii k realizácii športových podujatí. Vzhľadom na obdobie a opatrenia, ktoré 

momentálne teraz platia sa plánuje sprevádzkovanie tohto zrekonštruovaného objektu až v období, keď 

to umožnia podmienky a zároveň takto bude aj naplánované jej slávnostné otvorenie.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Informatívnu správu o postupe prác na 

stavbe „Rekonštrukcia mestskej športovej haly“ a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený. 

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčín v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

berie na vedomie 

Informatívnu správu o postupe prác na stavbe „Rekonštrukcia mestskej športovej haly“. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 31) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 423/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 35 

Informatívna správa o stavbách „Kruhová križovatka ulíc M. R. Štefánika, J. 

Kostru“, „Sídlisko Juh – spevnené plochy a parkoviská“, „Kutnohorská ul. – 

parkovisko a stavebné úpravy, vodozádržné opatrenia“ 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 32 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Priebeh prác na týchto investíciách je zdokumentovaný v textovej a obrazovej časti materiálu 

k uzneseniu. Čo sa týka ukončenia diel, máte možnosť tieto investície vidieť aj priamo v uliciach 

mesta. Ich realizácia je už definitívne ukončená v prípade Kutnohorskej ulici, parkoviská, definitívne 

ukončenie kruhovej križovatky a spevnených plôch na sídlisku Juh, bude ešte dofinalizované aj 

záverečným značením, ktoré sa zrealizuje hneď na začiatku nového roka alebo z jari, keď to dovolia 

poveternostné podmienky. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Informatívnu správu o  stavbách „Kruhová 

križovatka ulíc M. R. Štefánika, J. Kostru“, „Sídlisko Juh – spevnené plochy a parkoviská“, 

„Kutnohorská ul. – parkovisko a stavebné úpravy, vodozádržné opatrenia“ a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený. 

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu o  stavbách „Kruhová križovatka ulíc M. R. Štefánika, J. Kostru“, „Sídlisko Juh – 

spevnené plochy a parkoviská“, „Kutnohorská ul. – parkovisko a stavebné úpravy, vodozádržné 

opatrenia“. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 32) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 424/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 36 

Informatívna správa o priebehu výstavby nájomných bytových domov 

na sídlisku Juh 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 33 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Takisto aj v tomto prípade je súčasťou materiálu textová aj obrazová príloha. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Informatívnu správu o priebehu výstavby 

nájomných bytových domov na sídlisku Juh a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený. 

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

berie na vedomie 

Informatívnu správu o priebehu výstavby nájomných bytových domov na sídlisku Juh. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 33) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 425/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 37 

Správa o výsledku kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Trebišove 

za rok 2020 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 34 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tento materiál spracoval a predkladá na rokovanie hlavný kontrolór mesta. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení 

Mestského zastupiteľstva v Trebišove za rok 2020 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený. 

za: 5, proti: 0, zdržal sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Odovzdávam slovo spracovávateľovi a predkladateľovi tohto materiálu a potom následne 

otváram diskusiu k uvedenému bodu. Nech sa páči. 

 

Ing. Princík: 

Dobrý deň. V tejto správe je uvedený prehľad všetkých uznesení prijatých mestským zastupiteľstvom 

v Trebišove v roku 2020 a ich zdôvodnenie, teda, či bolo uznesenie nesplnené alebo čiastočne splnené, 

zrušené uznesenia sú tam, zmenené uznesenia, splnené uznesenia a uznesenia, ktoré sú v plnení. 

Prílohou je tabuľka všetkých uznesení, kde máte uvedené uznesenia podľa čísla, dátumu, predmetu, 

charakteru uznesenia s hypertextovým odkazom na jednotlivé uznesenia. Tento odkaz vás presmeruje 

na internetovú stránku mesta, kde je úplne znenie uznesenia.  

Po diskusii na rade mesta, k čiastočne nesplneným uzneseniam, súhlasím s tým, aby uznesenia č. 190 

a 248 z roku 2020, že nie je potrebné ich zrušiť. Zrušiť zostáva teda jediné uznesenie a to uznesenie 

208/2020, to je nadobudnutie nehnuteľného, ktoré nebolo uskutočnené, to je pozemok pána Macka, 

kde bola uvažovaná výstavba kruhovej križovatky ulíc M. R. Štefánika, SNP a Družstevná. Vlastník 

pozemku odstúpil od dohodnutých podmienok a odmietol ďalej jednať o predaji pozemku, čiže jedine 

toto uznesenie považujem za nutné zrušiť.   

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Trebišove za rok 2020. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 34) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 426/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 38 

Správa o výsledku kontroly dodržiavania VZN mesta Trebišov č. 84/2008 – 

Prevádzkový poriadok pohrebiska – Cintorínsky poriadok mesta Trebišov v znení 

dodatkov č. 1, 2 a 3 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 35 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj tento materiál spracoval a predkladá na rokovanie hlavný kontrolór mesta. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Správu o výsledku kontroly dodržiavania 

VZN mesta Trebišov č. 84/2008 – Prevádzkový poriadok pohrebiska – Cintorínsky poriadok mesta 

Trebišov v znení dodatkov č. 1, 2 a 3  a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený. 

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi a následne otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

Nech sa páči. 

 

Ing. Princík: 

Pri tejto kontrole bolo kontrolované vedenie všetkých povinných evidencií, ktoré sú povinné viesť 

v súlade s VZN mesta Trebišov č. 84/2008 a dodatkov k tomuto VZN. Bol ďalej kontrolovaný 

nehnuteľný a hnuteľný majetok, kontrola uzatvorených zmlúv, najmä nájomné na hrobové miesta, 

dodatky, tiež na zmluvy na pohrebné služby, kontrola tržieb za pohrebné služby a pod. Výsledky sú 

uvedené v správe. Evidencie, musím konštatovať, že evidencie sú vedené vo veľmi prehľadnej, 

precíznej podobe správcami pohrebísk. Typický nedostatok pri zmluvách a rozhodnutiach a to je 

chýbajúce vyznačenie základnej finančnej kontroly pri uzatvorených zmluvách. Tu odporúčam 

preverenie výkonu elektronickej základnej finančnej kontroly u dodávateľa softvéru. Následný výkon 

tejto elektronickej základnej finančnej kontroly, uznávam, že pri počte zmlúv a dodatkov najmä na 

hrobové miesta, to je 500 – 600 zmlúv ročne je vykonávanie manuálnej základnej finančnej kontroly 

dosť prácne. Technické nedostatky cintorínov sú dlhodobého charakteru, sú všeobecne známe 

a postupne sa odstraňujú.  

  

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, diskusia.  
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Mgr. Sosna: 

Dobrý deň. Ja by som sa rád len vyjadril k tým technickým nedostatkom a personálnym nedostatkom, 

ktoré uviedol pán kontrolór v správe. Mám voči tomu výhrady, pretože skôr ide o taký osobný postoj 

pána kontrolóra, ako spomína, že technický stav tých používaných prostriedkov je nevyhovujúci a pod. 

Dovolím si oponovať, všetky používané, ktoré sú tam, vrátane kosačiek a pod., prechádzajú 

každoročne servisom a to znamená, že sú plne funkčné. Áno, sú staršieho dáta, ale opakujem, 

prechádzajú servisom každoročne, to znamená, sú plne funkčné. To isté, čo sa týka používania 

služobného motorového vozidla, áno, je staršie, už uvažujeme na technických službách, že hneď 

v januári, februári budeme zakupovať nové vozidlo, ale aj to, ktoré sa používa ešte dnes, spĺňa všetky 

legislatívne nároky, tzn. prešlo STK, aj emisnou kontrolou. A to, že sa kazí, áno, je staršie, ale 

opakujem spĺňa všetky legislatívne nároky, ktoré sú platné. A čo sa týka personálu, taktiež nedostatok, 

no, my momentálne sme na stave 90 % obsadenosti personálu, chýba nám len jeden zamestnanec, 

ktorý zatiaľ, nie že nemôžeme zohnať, máme nejaké žiadosti, ale samozrejme citlivo tam vyberáme 

ľudí, lebo napriek tomu, že sa jedna o pozíciu robotnícku alebo ako to mám povedať, fyzickú, chceme, 

aby tam bol človek taký, ktorý tam zapadne do kolektívu. A taktiež poznámka typu, že ľudia, ktorí 

obstarávajú pohreby, že nie sú spokojní. Dovolím si nesúhlasiť, pretože práve naopak sa stretávame, 

možno je to prípad od prípadu, ale osobne sa stretávam práve s opačným, tzn. ľudia, ktorí obstarajú 

pohreb a s odstupom času prídu tam, tak ďakujú a majú práveže také kladné hodnotenie na tých 

zamestnancov a ako pri iných službách aj tam. Hovorím, my nie sme tam poddimenzovaní, personálne 

možno k tomu došlo vtedy, keď z jari bola vlna Covidu, vtedy tam bola vyššia marodovosť, ale 

myslím, že aj to sme vtedy zvládli takisto. Všetko, ďakujem.  

 

MUDr. Čeplíková: 

Dobrý deň všetkým. Ja by som len chcela upozorniť naozaj na zlý stav chodníkov na cintoríne, lebo 

niekedy, keď ideme s truhlou, teda keď idú s truhlou, tak  čakám, že kedy spadne. 

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, verím, že práve aj cintorínska časť, hlavne tie chodníky staršieho dáta, ktoré sú už v takmer 

nepoužiteľnom stave, budú riešené rekonštrukciou v 1. etape, čiže čo najskôr.  

 

Keďže sa už nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly dodržiavania VZN mesta Trebišov č. 84/2008 – Prevádzkový poriadok 

pohrebiska – Cintorínsky poriadok mesta Trebišov v znení dodatkov č. 1, 2 a 3. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 35) 

 

za: 16, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 427/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 39 

Správa o výsledku kontroly dodržiavania VZN mesta Trebišov č. 153/2017 

o ovzduší a o poplatku za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 36 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj tento materiál spracoval a predkladá na rokovanie hlavný kontrolór mesta. 
 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Správu o výsledku kontroly dodržiavania 

VZN mesta Trebišov č. 153/2017 o ovzduší a o poplatku za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi 

znečisťovania a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený. 

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi a následne otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Ing. Princík: 

Pri tejto správe z kontroly máte urobený prehľad výberu poplatkov za roky 2018 – 2020 za malé zdroje 

znečisťovania ovzdušia, je tam uvedený počet rozhodnutí za jednotlivé roky, je tam prehľad výberu 

poplatkov podľa druhov malého zdroja znečisťovania ovzdušia a pod. Nedostatok, ktorý by som 

vytkol, je zase chýbajúce vyznačenie základnej finančnej kontroly pri rozhodnutiach. Je to finančná 

operácia a zákon určuje, že mala by sa vykonávať. Takisto odporúčam, aby boli dodávatelia softvéru 

tlačení do toho, aby v svojich produktov umožňovali elektronicky výkon základnej finančnej kontroly.  

 

PhDr. Čižmár: 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 
 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Beáta Kereštanová v tomto znení: 
 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly dodržiavania VZN mesta Trebišov č. 153/2017 o ovzduší a o poplatku za 

znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 36) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 428/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 



Strana 51 z 52 

B o d  č. 40 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2022 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 37 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj tento materiál predkladá na rokovanie jeho spracovávateľ, hlavný kontrolór mesta. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 6. decembra 2021 prerokovala Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

na 1. polrok 2022 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený. 

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi.  

 

Ing. Princík: 

Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok budúceho roku, máte predložený v materiáli, takže nech 

sa páči.  

 

PhDr. Čižmár: 

Otváram diskusiu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Jozef Krucovčin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2022. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 37) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 429/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 41 

Rôzne 
 

PhDr. Čižmár: 

Do tohto bodu nebol predložený ani doručený žiadny poslanecký návrh.  

 

 

 

 

B o d  č. 42 

Záver 
 

PhDr. Čižmár: 

Chcel by som vám všetkým poďakovať za aktívnu účasť na dnešnom rokovaní, takisto aj za celoročnú 

spoluprácu. Zároveň vám chcem všetkým zaželať krásne prežitie vianočných sviatkov a úspešný vstup 

do nového roka 2022, aby tento rok bol už bez obmedzení a bez opatrení, ktoré nám znemožňujú viac 

stretávať sa, prípadne rokovať v inom zložení ako tomu je teraz. Ukončujem dnešné rokovanie a želám 

ešte pekný zvyšok dňa.  
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